

國立臺灣大學理學院氣候變遷與永續發展
國際學位學程

提前修習專題討論三申請書

本人同意指導研究生_____ (學號：_____)
於_____ 學年度 第_____ 學期，申請提前修習有學分之
專題討論課程

學生(簽名)：_____

指導教授(簽名)：_____

簽核日期： 年 月 日

學程主任(簽名)：_____ (通過)

簽核日期： 年 月 日

注意事項：

- 針對修習三學期 (一年半) 畢業之學生
審核申請資格：優秀學生經指導教授同意，並於每年1月31日或7月31日前申請提前修習有學分之專題討論課程，申請者時需提出完整書面資料【包括論文構想書，及指導教授所提供彌封之推薦函(明確評估該生之修課與研究之表現與潛力及理由)】，經學術委員會審核同意後始可先修有學分之專題討論。
- 針對修習二學期 (一年) 畢業之學生
辦法同上(但無碩士第一學期修課成績單)，唯需經學程主任成立之審查委員會審核同意後始可先修有學分之專題討論。

International Degree Program in Climate Change and Sustainable Development

Application to Take Seminar III in Advance

I agree to instruct this graduate student _____
(Student ID: _____) in the _____ semester of this
school year _____ to apply to take the credit-based seminar course in
advance.

Student signature : _____

Advisor signature : _____

Date of signature : yyyy/mm/dd

Program Director : _____

Date of signature : yyyy/mm/dd

Notice :

- Eligibility assessment for students who have completed three semesters (1.5 years). Excellent students who have obtained their advisor's approval, and applied before either January 31 or July 31 of each school year to take the credit-based seminar course in advance. Applicants are required to submit the following complete information in writing: thesis proposal, letter of recommendation from the advisor (clearly assessing the student's performance, potential, and rationale with regard to their coursework and research). The student may only take the credit-based seminar course with the approval of the academic committee.
- For students who have completed two semesters (1 year), the requirements are the same (minus the transcript of the first semester of the master's program). The credit-based seminar course can only be taken with the approval of the review committee established by the program director.